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§ 1 Sammanträdets öppnande 

Ordförande Sievert Balkeståhl hälsade alla välkomna till 

sammanträdet. 

 

§ 2 Anmälan av föregående protokoll  

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna 

 

§ 3 Fastställande av dagordning 

Dagordning godkändes 

 

§ 4. Val av justerare och dag för justering   

Till justerare utsågs Kerstin Illervik och Yvonne Zettergren 

 

§ 5. Val av ordförande 

Sievert Balkestål, ordförande, PRO 

 

§ 6. Val av vice ordförande  

Mats Hellberg, vice ordförande, SPF 

 

§ 7. Rapporter 

a) Aila kommer att vara med vid rådets nästa möte. Ingrid 

Brännström kommer att bli avdelningschef för avdelning 

äldre, funktionsnedsättning och socialpsykiatri. Ingrid arbetar 

på halvtid i förvaltningen under februari och mars, heltid från 

april.  

 

Rekrytering av enhetschef för enheten för hemtjänst pågår.  

 

Två aktivitetscenter planeras att öppna i Akalla och Kista. 

Dessa ska komplettera befintliga öppna mötesplatser. Enligt 

KF-beslut om aktivitetscenter så kommer dessa att finnas i 

anslutning till seniorboende, vara en bemannad lokal och ha 

en organiserade återkommande aktiviteter. 

 

b) Fortsatt få avslag inom äldreomsorgen, statistiköversyn 

önskas av rådet vid nästa möte 2018-02-14 

  

§ 8. Ärenden till nästa nämndsammanträde 

 Motionen Åtgärder för ett säkrare och tryggare Stockholm (m) 

Rådet har inga synpunkter. 

 Fråga utifrån ärende på listan, gällande om samverkansavtal m 

Sisab omfattar Västerbybacke 13? Aila tar med frågan. 

 Synpunkter utifrån samverkansutgåvan; Mycket i skriften som 

berör äldre. Positivt för tryggheten att antalet fältassistenter 
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utökas. Höj- och sänkbara pållare välkomnas av rådet. Många 

punkter ska ske i dialog m invånarna vilket välkomnas.  

 

§ 9. Lokalfrågor öppna mötesplatser 

Aila tar med frågan till Hussein om att det finns möbler som behöver 

flyttas. Blockerar en nödutgång. Möbler har kommit som inte är väl 

lämpade för målgruppen eller utifrån de önskemål som lämnats. 

Önskemål om möte så snart som möjligt. Aila återkommer i frågan. 

 

Solrum ställs i ordning i Akalla, särskilt bra för äldre som ofta 

behöver tillskott av D-vitamin. 

 

Husby, samarbete pågår m folkuniversitetet för kursverksamhet. Start 

beräknas i april. Målgrupp seniorer + 65. 

 

Fråga om budget för öppna mötesplatser då nuvarande bidrag är 

budgeterat endast för första halvåret 2018. Detta gör det svårt att 

planera årets verksamhet. Rådet vill gärna ha svar om budgeten innan 

de årsmöten som håll i slutet av februari. 

 

§ 10. Övriga frågor  

a) Förslag gäster, rådet ska fundera vidare t nästa möte 

Ulla Thorslund 

Kansliavdelningen, lokal och miljöenheten 

Relationsvåldsteamet  

Någon från kommunstyrelsens pensionärsråd 

 

b) Förslag Studiebesök  

- Ett etablerat aktivitetscenter, Aila lämnar förslag på 

Bromma och Hässelby 

 

c) Järvafältet. Rådet är upprörda och efterfrågar information om 

vad som händer med Järvafältet bl.a. Hästa gård, 

discgolfbanan och planering av begravningsplats. Gällande 

extensiv parkskötsel, vad gäller i de kommande två åren? Hur 

ser nuvarande upphandling ut? Inget svar eller information 

ifrån trafiknämnden har lämnats trots skriftlig efterfrågan av 

Sievert. Före detta avdelningschef äldreomsorg, har tidigare 

svarat att förvaltningen ska samråda med medborgarna 

gällande Järvafältet.  

Vid mötet närvarar ingen tjänsteman som kan svara på rådets 

frågor. Linda ombeds ta frågan till parkingenjör Mats 

Grönvik som närvarar vid funktionshinderrådets möte samma 

dag. Mats Grönvik bokas in för att besöka rådet vid nästa 
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möte 2018-02-14 kl. 13.00 och svara på de frågor som 

förvaltningen ansvarar för. 

 

d) IT-utbildningar för seniorer, nytt informationsmaterial delas 

ut av Aila. Jonas som håller i utbildningarna får enligt rådet 

beröm av många deltagare. 

e) Seniorboende, informationsmaterial ifrån Micasa delas ut av 

Aila 

f) Önskemål om att på rådet få ta del av kommunstyrelsens 

pensionärsråds protokoll och att detta biläggs protokollet. 

Önskemål om att någon ifrån det rådet gästar pensionärsrådet. 

 

g) Offentliga miljöer, kan man göra en skrivelse gällande Kista 

galleria, tillsammans med funktionshinderrådet? 

Nivåskillnader har skapats i gallerians gångar där man gjort 

spelplatser och sittplatser, nivåskillnaderna är inte synligt 

markerade. Stor risk för fall för gående och bristande 

framkomlighet för rörelsehindrade i behov av hjälpmedel. 

Samarbete och kontakt med funk-rådet? Gemensamt möte 

med båda råden och Gallerians chef?  

Frågan tas upp på det gemensamma mötet den 8 mars. 

 

§ 11. Nästa sammanträde 

Nästa möte är den 14 februari 2018 kl. 12-14 i Järvasalen, 

Borgarfjordsgatan 14, Kista 

 

§12. Avslutning  

Ordföranden avslutar mötet 

 

   

   

   

 


